
Schůzka výboru Osmička, z.s., 19. 9. 2024 

Přítomni:  Eliška Juráňová, Pavlína Vaculíková, Markéta Lipowská, Marcela Kaniová, Michaela 

Divoká, Gabriela Gořalíková, Věra Matoušková, Marcela Ševčíková, Aleš Horák, David Nováček 

Program:  

1. Stav financí 

2. Požadavky školy 

3. Výběr členských příspěvků 

4. Advent ve škole 

5. Různé 

Ad 1)  

Vaculíková  informovala členy o stavu  pokladny spolku Osmička, z.s. -  k datu 19. 9. 2024 je stav 

financí následující:  

- Na účtu spolku vedeném u Reiffeisen banky  je  uloženo   201 313Kč 

- V pohotovostní pokladně  pro potřeby školy je k dispozici       15 879Kč 

Ad 2) 

Vaculíková seznámila přítomné s plány pedagogů na akce v následujícím školním roce a přednesla 

prosbu o finanční příspěvky na následující: 

Školní parlament – akce během roku  všichni   4000,- 

Anglické soutěže a hry    všichni   4500,- 

Příspěvek na trička a mikiny deváťáků  9.roč.   4000,- 

Indukční vařič na akce školy    všichni   2000,- 

Doprava na lyžařský výcvik    7.roč.   25 000,- 

Rozlučka s deváťáky     2.stupeň  1500,- 

Zeměpisné hry     2.st.   1300,- 

Spreje, barvy na sklo na zápis do školy  1.st.   1500,- 

Mikuláš      1.st.   2000,- 

Knížky pro prvňáčky     1.tř.   6000,- 

Noc s Andersenem     1.tř.   2500,- 

Preventivní programy     všichni   16 000,- 

Recitační  a literární soutěže – odměny  1. + 2. St.   1500,- 

Knihovna – knížky, sedací vaky   všichni   10 000,- 



Příspěvek na adaptační pobyt 6.roč.    6.tř.   10 000,- 

Pomůcky do pracovních činností   6.-8.tř.   1000,- 

         ____________________ 

          96 800,- 

+ Advent ve škole – potřeby (všichni, ale vrátíme z trhu)   5000,- 

Požadavky školy byly  odsouhlaseny. 

Přítomní se dále dohodli na zakoupení  ohřívací várnice  cca za   1 800Kč 

Dále bylo shledáno jako přínosné podpořit  vícedenní adaptační pobyt šestých ročníků, proto byl  

odsouhlasen ještě  příspěvek 15 000kč na dopravu na tuto akci. 

 

Ad 3) 

Na základě součtu finančních požadavků na akce s ohledem na stále se zvyšující ceny všech potřeb a 

s ohledem na to, že částka  členských příspěvků se  nezvedala 6 let, bylo rozhodnuto o navýšení členských 

příspěvků, a to na částku  400Kč za jedno dítě, 600Kč za dvě a více dětí ve škole. 

Návratky  připraví a distribuci zajistí Vaculíková v součinnosti  s třídními učiteli. 

Členové výboru vznesli také  hned několik návrhů na další možnosti, kterými by rodiče mohli přispívat na 

akce spolku nad rámec členských příspěvků. Bylo dohodnuto, že do příští schůzky budou jednotlivé návrhy 

promyšleny, případně připraven letáček. 

 

Ad4) 

Advent ve škole se letos uskuteční v pátek 29. 11. 2024. Akci organizuje tradičně škola v součinnosti se 

spolkem Osmička, z.s. Spolek se podílí především na zajištění občerstvení, v čemž chceme pokračovat. Ke 

konkrétní domluvě  na organizaci se sejdme ve čtvrtek 7. 11. 2024 v 17.30h. v hospůdce Pivovar. 

Ad5) 

Členové promyslí možnosti zviditelnění práce spolku a možnosti dalšího zisku finančních prostředků. Na 

příští schůzku bude přizván ředitel školy. 

 

Zapsala   Pavlína Vaculíková 

 

  

 


